
Protokół  Nr XII/2011 

XII sesji Rady Gminy Płoniawy-Bramura 

odbytej w dniu  14 października   2011 r. 

 
Początek obrad godz. 10

20, 
zakończenie obrad godz.  12

35
. 

W XII    sesji   udział   wzięli:  14 radnych (1 nieobecny), 30 sołtysów, radca 

prawny Sylwia Sendrowicz, Wójt Gminy Włodzimierz Załęski, Sekretarz  

Kazimierz Białobrzeski, Dyrektor Gminnego Zespołu Ekonomiczno-

Administracyjnego Szkół Teresa Ślaska, Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej Jadwiga Krukowska,. 

 Proponowany porządek obrad 

1. Otwarcie  sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy 

4. Informacja o pracy  Wójta Gminy między sesjami Rady. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych radnych. 

7.  Podjęcie uchwał w sprawach:  

      1)  wprowadzenia zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy      

          Finansowej Gminy Płoniawy-Bramura na lata  2011-2019,(  w  

          opracowaniu) 

     2) wprowadzenia zmian w  budżecie gminy ( w opracowaniu), 

     3) zaciągnięcia  kredytu na pokrycie deficytu budżetowego, 

     4) wyboru  ławników sądowych. 

8. Interpelacje radnych . 

9. Wolne głosy, ogłoszenia, komunikaty 

10. Zamknięcie obrad.  

Ad.1. XII sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew 

Tomaszewski. Na wstępie przywitał  zgromadzonych na sali obrad radnych, 

sołtysów, gości  oraz stwierdził prawomocność obrad.  

Na stan Rady 15 członków, w sesji uczestniczy 14 radnych, jeden nieobecny . 

Zaproszenie na sesję radnych, zaproszenie na sesję sołtysów, lista obecności 

radnych , lista obecności sołtysów stanowią załączniki  odpowiednio nr  1, 2, 3   

i  4 do protokołu 

Ad.2. Przewodniczący Rady ogłosił, że przed sesją w dniu 11 października 

obradowały wszystkie komisje na wspólnym posiedzeniu , a wypracowane 

wnioski przez komisje prezentować przewodniczący posiedzenia Krzysztof 

Majewski. Następnie zwrócił się o propozycje dotyczące zatwierdzenia 

proponowanego porządku obrad.  

Krzysztof Majewski  zgłosił wniosek wypracowany na wspólnym posiedzeniu 

komisji o uzupełnienie porządku obrad o informację o stanie oświaty gminnej za 
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rok szkolny 2010/2011 oraz o wprowadzenie projektu  uchwały w sprawie 

pomocy finansowej Powiatowi Makowskiemu. 

Za  przyjęciem wniosku głosowali wszyscy radni obecni na sesji tj. 14 osób.  

Po zmianie  Przewodniczący Tomaszewski poddał pod głosowanie następujący 

porządek obrad: 

1. Otwarcie  sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy 

4. Informacja o pracy  Wójta Gminy między sesjami Rady. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6.Informacja o analizie oświadczeń majątkowych radnych. 

7. Informacja o stanie oświaty gminnej za rok szkolny 2010/2011. 

8.  Podjęcie uchwał w sprawach:  

      1)  wprowadzenia zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy      

          Finansowej Gminy Płoniawy-Bramura na lata  2011-2019,(  w  

          opracowaniu) 

     2) wprowadzenia zmian w  budżecie gminy ( w opracowaniu), 

     3) zaciągnięcia  kredytu na pokrycie deficytu budżetowego, 

     4) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Makowskiemu, 

     5) wyboru  ławników sądowych. 

9. Interpelacje radnych . 

10. Wolne głosy, ogłoszenia, komunikaty 

11. Zamknięcie obrad.  

Który przyjęty został 14 głosami. 

W tym miejscu Przewodniczący Tomaszewski oznajmił, że komisje obradowały 

na wspólnym posiedzeniu i dzisiaj przed sesją ,a wypracowane wnioski 

prezentować będzie na sesji przewodniczący obrad Dariusz Wierzbicki. 

Zaproszenie na sesję radnych, zaproszenie na sesję sołtysów, lista obecności 

radnych, lista obecności sołtysów, wnioski komisji  stanowią załączniki 

odpowiednio nr, nr 1, 2, 3 ,4 i 5 do protokołu.   

Ad.3. Wyłożony na sali obrad  protokół z ostatniej sesji przyjęto bez czytania –

w formie do wglądu 14 głosami. 

Ad.4. Wójt Gminy informując Radę o jego pracy pomiędzy sesjami Rady 

uwzględnił następujące fakty: 

Na ukończeniu są prace związane z modernizacją oświetlenia dróg w gminie.  

Ustawiane są skrzynki sterownicze. Po zainstalowaniu  lamp ujętych w 

dokumentacji wynikła potrzeba zamontowania jeszcze dodatkowych lamp. Te 

brakujące lampy  zostaną zamontowane. W opracowaniu znajduje się 

doprojektowanie  tych dodatkowych lamp.  Problem jest w tych wioskach, gdzie 

nie ma słupów, między innymi w Jaciążku na odcinku łączącym odcinki przy 

szkole i przy kościele.  

Zakończono i odebrano modernizację stacji uzdatniania wody w Jaciążku. 

Wychodzą jeszcze drobne  usterki, które są sukcesywnie usuwane. Częściowo 
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odebrane zostały przydomowe oczyszczalnie ścieków. Ze zgłoszonych do 

budowy 63 oczyszczalni zrobiono 40 . Część mieszkańców się wycofała, a część 

posiada za małe działki na budowę takiej oczyszczalni. 

Trwały negocjacje  ze Starostą Makowskim odnośnie  współudziału 

finansowego gminy w budowie drewnianego mostu w Starym Podosiu i 

budowie drogi z Płoniaw do Podosia , która całkowicie się rozjechała. Starostwo 

poprawiło część  nawierzchni, ale nie jest to dobry skutek. W trakcie tych 

negocjacji ustalono, aby gmina opłaciła całość dokumentacji związanej z 

budową tego mostu oraz drogi powiatowej Biedrzyce-Gąsewo – Płoniawy, która 

obejmuje ten odcinek drogi do Podosia. Ta inwestycja  jest bardzo potrzebna dla 

mieszkańców gminy. Ustalono koszt tej dokumentacji i wkładu finansowego 

gminy na kwotę 60 000 zł. Dlatego przedkłada się Radzie  do zatwierdzenia 

projekt uchwały w tej sprawie.  

Wójt podjął  działania na rzecz rekultywacji nieczynnego zbiornika w 

Kalinowcu, który nie jest związany z technologią stacji oczyszczani ścieków w 

Kalinowcu.  Jest to teren o powierzchni 9 ha, którego koszt rekultywacji  

przekracza jakiekolwiek możliwości finansowe gminy, gdyż jego 1 ha kosztuje 

około 700 tys.zł. Dlatego Wójt nawiązał współpracę  z doktorem Politechniki 

Warszawskiej Panem Mączarskim, który opracował technologię zasypywania 

tego zbiornika odpadami mineralnymi powstałymi po segregacji śmieci. Odpady 

te nie zagrażają środowisku naturalnemu . Dodatkową korzyścią byłoby 

pozyskanie dochodów  od firm, które składowałyby te odpady. Szczegóły Wójt 

przedstawi, gdy Pan Macharski dostarczy gotowy projekt.  

Zakupiony będzie agregat prądotwórczy o dużej mocy za 33 tysiące złotych, na 

który gmina uzyskała dofinansowanie w wysokości 9,5 tys.zł . Urządzenie to 

będzie pierwsze takie w powiecie  i służyć będzie tutejszym mieszkańcom w 

razie awarii w dostawie prądu. 

Na zakończenie Wójt poinformował   o bardzo sprawnie przeprowadzonych 

wyborach do Parlamentu. Nie było żadnych zakłóceń, a  gmina jako jedna z 

pierwszych dostarczyła do Okręgowej Komisji Wyborczej w Siedlcach 

protokoły głosowania.  

Pytań do Wójta nie zgłoszono, a więc pkt. 4 został zamknięty. 

Ad.5.  Zapytań i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

Ad.6. Przewodniczący  Zbigniew Tomaszewski  odczytał informację z analizy 

oświadczeń majątkowych, z której wynika ,że wszyscy radni złożyli 

oświadczenia majątkowe za rok 2010 w komplecie  w terminie, tj. do dnia 30 

kwietnia 2011 r. Uwag nie  wnosi. Drugie egzemplarze oświadczeń 

majątkowych przekazane zostały Naczelnikowi Urzędu Skarbowego w 

Makowie-Maz. Nie ma jeszcze informacji o ich analizie.   Przewodniczący Rady 

i Wójt złożyli oświadczenia majątkowe Wojewodzie Mazowieckiemu  również 

w terminie i również nie ma jeszcze analizy od Wojewody.  
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Wójt  poinformował, że kierownicy jednostek organizacyjnych złożyli 

oświadczenia majątkowe za rok 2010 w terminie . Brakuje  informacji o ich 

analizie z Urzędu Skarbowego.  

Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Gminy Płoniawy-

Bramura składanych do dnia 30 kwietnia 2011 r. według  stanu na dzień 31 

grudnia 2010 r. stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad.7. Pełniąca obowiązki  Dyrektora Gminnego Zespołu Ekonomiczno-

Administracyjnego Szkół w Płoniawach-Bramurze  Teresa Ślaska  przedstawiła 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2010/2011 w 

gminie Płoniawy-Bramura. 

Po odczytaniu pisemnej informacji radnego Bogdana Bojarskiego 

zbulwersowały słabe wyniki osiągane przez uczniów  i według niego duża 

liczba nie zdających do następnej klasy. W związku z tym zadał pytanie  jak to 

możliwe, że przy tak wykształconej kadrze nauczycieli: 66 dyplomowanych i 18 

mianowanych uczniowie nie otrzymują promocji do następnej klasy. Nasuwa się 

prosty wniosek, że nauczyciele  uczą się sami i ponoszą swoje kwalifikacje 

kosztem nauki na rzecz dzieci. Jak można dopuścić, żeby przez 10 miesięcy nic 

nie robić żeby uczeń zdał do następnej klasy. Czy w związku z tym nie ma 

sposobu do zmotywowania nauczycieli do lepszej pracy na rzecz uczniów. 

Z tym poglądem nie zgodziła się Teresa Ślaska . Dzieci są różne i pochodzą z 

różnych środowisk. Jeśli rodzin nie interesuje się nauka swojego dziecka i nie 

współpracuje ze szkoła to nauczyciel sam nic z takim dzieckiem nie zrobi. 

Ponadto program nauczania jest zbyt przeładowany i nie każde dziecko jest w 

stanie go opanować, a rodziców nie jest na korepetycje. Także w sumie jest to 

problem bardzo złożony i trudno tu winić nauczycieli. 

Będąc w temacie oświaty  radny Bojarski   zadał pytania  czy przygotowane są 

wiaty dla uczniów dowożonych do szkół, czy zapewniona jest właściwa opieka 

dzieci przewożonych do szkół, czy autobusy są sprawne i na czas dowożą dzieci 

i czy kierowcy autobusów posiadają wszystkie wymagane do przewozu dzieci 

uprawnienia. 

Wyjaśnień udzielił Wójt  zapewniając, że wszystkie autobusy są w bardzo stanie 

technicznym i kierowcy posiadają wymagane uprawnienia. We wszystkich 

autobusach  opiekę nad dziećmi sprawują nauczyciele. Stan techniczny 

autobusów sprawdzany jest co ½ roku . Wszystkie miejsca są siedzące. Wójt 

osobiście śledzi prawidłowość przewożonych dzieci. Na początku września 

zdarzały się drobne incydenty zauważone przez Wójta oraz zgłoszone przez 

rodziców , na które Wójt osobiście interweniował w dyrekcji PKS w Przasnyszu 

i które zostały usunięte. Na poprzedniej sesji Wójt apelował do radnych i do 

sołtysów aby zgłaszali zauważone nieprawidłowości w kursowaniu autobusów 

lub zachowaniu kierowców. Zresztą każdy rodzic ma prawo  kontrolować  pracę 

kierowców i zgłaszać zauważone nieprawidłowości, na które Wójt będzie od 

razu reagował. Co do wiat, to są one już gotowe, tylko jest problem z ich 

ustawieniem  w niektórych miejscowościach. Mieszkańcy nie chcą udostępnić 
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swojego kawałka gruntu pod te wiaty. Dlatego Wójt zwrócił się do sołtysów i 

radnych o pomoc w tej kwestii, bo zbliża się  zima i okres jesiennych pluch,  a te 

wiaty będą chronić dzieci przed deszczem i śniegiem. Mieszkańcy nie ułatwiają 

dowozu dzieci do szkół. Jest nawet problem z wycięciem krzaków lub gałęzi 

drzew rosnących w obrębie lasów prywatnych. Taki problem występuje w Łęgu. 

Wójt odniósł się do wypowiedzi radnego Bojarskiego  odnośnie nauczania przez 

nauczycieli. Powiedział, że nie wszystkie dzieci dadzą się zreformować i jest to 

problem bardzo złożony, często niezależny od nauczycieli. Nie jest tez takie 

łatwe skierowanie dziecka do szkoły specjalnej . Musi być na to opinia Poradni 

w Makowie oraz zgoda rodziców. Opinie Poradni również  nie są wydawane na 

żądanie, ale muszą zachodzić określone przesłanki skierowania dziecka na 

badanie do takiej Poradni.  

Więcej głosów nie zanotowano, a informację przyjęto przez aklamację. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2010/2011 w 

gminie Płoniawy-Bramura stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

W tym momencie o godz. 11
10

 Przewodniczący Z. Tomaszewski zarządził 

piętnastominutową przerwę w obradach. 

Po przerwie o godz.11
25 

 obrady wznowiono od części uchwałodawczej sesji. 

Ad.8.  Otwierając część uchwałodawczą sesji Przewodniczący Rady  udzielił 

głosu  Skarbnik Gminy Hannie Michalskiej. 

1) Skarbnik Michalska oświadczyła, że  projekt uchwały w sprawie  zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Płoniawy-Bramura na lata 2011-2019 

była omawiana na wspólnym posiedzeniu komisji. Dlatego przypomniał tylko, 

że zmiana budżetu  skutkuje zmianą Prognozy.  

Krzysztof Majewski   przedstawił wniosek radnych, że projekt uchwały został 

przez radnych przyjęty. 

Po odczytaniu projektu uchwały za jej przyjęciem również głosowali wszyscy 

radni obecni na sesji, tj. 14 radnych.   

Uchwała nr 69/XII/2011 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Płoniawy-Bramura na lata 2011-2019 stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu.   

2)  Następną uchwałą, którą Skarbnik Gminy przedstawiła to proponowane 

zmiany w uchwale budżetowej, które również były omawiane na wspólnym 

posiedzeniu komisji. H. Michalska przytoczyła liczby podane w uzasadnieniu do 

uchwały. Dotyczą one : 

zwiększenia dochodów budżetu gminy o 28 548 zł , na którą się składają: 

1) dotacja w wysokości 13 868 zł na organizację wystawy rolniczej  Święta 

Mleka , 

2) odsetki od poboru wody 300 zł, 

3) darowizna na wystawę rolniczą Święto Mleka, 

4) wpływy z opłaty skarbowej 780 zł, 

5) opłaty za pobyt dzieci w oddziałach przedszkolnych 10 000 zł, 

6) wpływy  za ścieki 2000 zł. 
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Z dochodów zdejmuje się również 4680 zł z tytułu podatku od środków 

transportowych. 

Zmniejszenia wydatków o kwotę 151 341 zł i  dotyczą one: 

1) przyzagrodowych   oczyszczalni ścieków 75 812 zł, 

2) przebudowy dróg gminnych 39 298 zł, 

3) zakupu programów komputerowych 12 731 zł, 

4) zakupu materiałów w strażach na dofinansowanie zakupu agregatu 

prądotwórczego 3 500 zł, 

5) budową hali w Krasińcu, której nie będzie 20 000 zł. 

Skarbnik dodała, że zmniejszając te wydatki zmniejsza się deficyt budżetowy 

gminy.  

Zwiększeniu ulegają  następujące wydatki: 

1) na remonty dróg 13 168 zł, 

2) opłata serwisowa 12 731 zł, 

3) zakup agregatu prądotwórczego 3500 zł, 

4) zakup energii oraz monitoring w trzech zlikwidowanych szkołach 1 400 zł, 

5) opracowanie dokumentacji na przebudowę mostu  w Podosiu Starym oraz 

budowy drogi powiatowej Biedrzyce – Gąsewo- Płoniawy-Bramura 60 000 zł. 

Po odczytaniu projektu uchwały i po przedstawieniu wniosku o przyjęciu 

proponowanych zmian przez komisje radni bez komentarza 14 głosami 

zatwierdzili proponowane zmiany  budżecie gminy. 

Uchwała nr 70/XII/2011 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 

gminy Płoniawy-Bramura na rok 2011 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   

3) Skarbnik Michalska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego na sfinansowanie planowanego w budżecie gminy na 

rok 2011 kredytu długoterminowego. Dzięki wprowadzonym  cięciom w 

wydatkach  kredyt uległ zmniejszeniu do kwoty 1 811 170 zł . Będzie zaciągnięty 

na 8 lat, w tym 1 rok karencji w banku wyłonionym w drodze przetargu 

ofertowego. 

Krzysztof Majewski   oświadczył, że radni zaakceptowali ten projekt uchwały.  

Wobec braku dyskusji  Przewodniczący Tomaszewski zarządził głosowanie, 

które przebiegało w następujący sposób: 

Na stan Rady 15 członków w głosowaniu nad projektem uchwały w sprawie 

zaciągnięcia kredytu udział wzięło  14 radnych, tj. wszyscy obecni na sesji (1 

nieobecny). 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, tj. wszyscy obecni na sesji.  

Uchwała nr 71/X/2011 sprawie  zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu”. 

4)  Wójt nawiązując do  przekazanej wcześniej informacji o współudziale 

finansowym gminy w budowie mostu w Podosiu i drogi powiatowej zwrócił się 

do Rady o wyrażenie zgody na tę inwestycję, która służyć będzie tutejszym 

mieszkańcom. Wójt zaznaczył, że za sporządzenie dokumentacji na budowę 
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mostu i drogi odpowiedzialne  będzie Starostwo Makowskie, a gmina tylko 

zapłaci za te dokumenty. 

Krzysztof Majewski przekazał stanowisko komisji o pozytywnej opinii 

wszystkich członków Rady o projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Makowskiemu.  

Po odczytaniu projektu uchwały, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, tj. 

wszyscy  obecni na sesji.  

Uchwała nr 72/XII/2011 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Makowskiemu  stanowi załącznik nr  12  do protokołu.  

5)  Otwierając procedurę wyboru ławników sądowych do Sądu Rejonowego w 

Przasnyszu – Wydział Rodzinny i nieletnich Przewodniczący Zbigniew 

Tomaszewski przedstawił pokrótce procedurę z przeprowadzonego 

postępowania związanego z wyborem ławników.  Prezes Sądu Okręgowego w 

Ostrołęce wyznaczył 1 ławnika z gminy Płoniawy-Bramura do orzekania w 

sprawach rodzinnych i nieletnich w Sądzie rejonowym w  Przasnyszu. 

Informacja o naborze kandydatów została podana radnym i sołtysom na sesji 

oraz zamieszczona została na stronie internetowej Urzędu Gminy w 

Płoniawach-Bramurze. Termin zgłaszania kandydatur upłynął z dniem 30 

czerwca br. 27 czerwca br. zgłoszono dwie kandydatury w osobach Małgorzaty 

Olszewskiej z Kobylinka i Beaty Drabińskiej ze Szczuk. Obie kandydatki 

złożyły komplet dokument  określony w art. 162 ustawy o ustroju sadów 

powszechnych. W tym momencie  przekazał radnym do wglądu  całą 

dokumentację obu kandydatek celem zapoznania się dla dokonania wyboru 

jednej z nich. Kontynuując swą wypowiedź powiedział, że wczoraj odbyło się 

posiedzenie zespołu opiniującego kandydatów na ławników z udziałem sędzi 

Joanny Perzyny. Zespól obie kandydatury zaopiniował pozytywnie. Z 

posiedzenia sporządzony został protokół  o odczytanie którego poprosił 

protokolantkę Janinę Dąbrowską.  

Po odczytania protokołu  i zapoznaniu się z dokumentacją obu kandydatek  

radny Bogdan Bojarski zwrócił uwagę na fakt obciążający kandydaturę Beaty 

Drabińskiej w postaci 8 punktów karnych za wykroczenie w ruchu drogowym. 

Uznał, że ta pani przekraczając prędkość w terenie zabudowanym mogła 

spowodować nieszczęście i pomimo nie uwzględnienia tego wykroczenia przez 

Zespół, Rada powinna wziąć to pod uwagę przy głosowaniu. 

Innych głosów nie zanotowano wobec czego  Zbigniew Tomaszewski zarządził 

powołanie komisji skrutacyjnej, która przeprowadzi tajne głosowanie.  

Do komisji skrutacyjnej zgłoszono: Andrzeja Sękowskiego, Janinę Zabielską i 

Grażynę Lewandowską. 

W  wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania na ławnika wybrano  Panią 

Beatę Drabińską, która 9 głosami pokonała Małgorzatę Olszewską, która 

uzyskała 5 głosów.   

Protokół odczytał przewodniczący komisji skrutacyjnej Andrzej Sękowski.  
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Po odczytaniu projektu uchwały w sprawie wyboru ławników sądowych za jej 

przyjęciem glosowało 14 radnvch.  

Uchwała nr 72/XII/2011 w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 

Przasnyszu – Wydział Rodzinny i Nieletnich  wraz z protokołem komisji 

skrutacyjnej i kartkami wyborczymi stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Na tym część uchwałodawczą sesji zamknięto. 

Ad.9.  Interpelacji nie zgłoszono. 

Ad.10. Radny Bogdan Bojarski podziękował Wójtowi za wycięcie krzaków 

przy drodze, dzięki czemu – jak się wyraził – mieszkańcy nie żyją  jak 

buszmeni. Zgłosił jeszcze potrzebę wymiany żarówek oświetlenia przy stacji 

transformatorowej w Szlasach na co uzyskał  aprobatę Wójta. 

Radna Lewandowska Grażyna spytała czy zamontowane zostaną lampy 

oświetleniowe na kolonii Jaciążek na co również uzyskała zgodę Wójta.   

Sołtys wsi Obłudzina  Pani Stańczak Małgorzata zgłosiła problem  z 

ustawieniem wiaty przystankowej dla dzieci w Obłudzinie. Jeden przystanek to 

za mało żeby dzieci miały blisko do autobusu, a rodzice nie chcą przeznaczyć 

kawałka swojego gruntu pod te wiatę. 

Wójt przyznał, że zna ten problem o czym mówił wcześniej.  Na siłę nie można 

wymóc na nikim zgody, dlatego jeśli takiej zgody nie będzie to trudno będzie 

tylko ten jeden przystanek. Wiata jest  zrobiona . Może rodzice w końcu 

przekonają się, że robią krzywdę nie gminie, tylko swoim dzieciom.  

Więcej głosów nie zanotowano, wobec czego prowadzący obrady Zbigniew 

Tomaszewski ogłosił wyczerpanie porządku obrad. 

 Ad.12.  O godzinie 12
35

  Przewodniczący  Rady Zbigniew Tomaszewski   

zamknął XII sesję Rady Gminy Płoniawy-Bramura. 

 

Protokołowała                                                                       Podpisał  

 

Janina Dąbrowska                                                       Zbigniew Tomaszewski  

 

 

 

 

 

 
 


